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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi er őforrás miniszternek

„Miért nem szociális ágazati célokra fordították a 90 millió forintot? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Közlöny 107. számában megjelent 1440/2017 . (VII. 4.) Korm. határozat szerint a
Kormány 90 millió forintot csoportosított át a versenysport támogatására a szociáli s
humánszolgáltatók részére biztosított, 2016-ban fel nem használt szociális és gyermekvédelm i
ágazati pótlék és egyéb ágazati bérrendezéssel összefügg ő támogatásból .

Tekintettel arra, hogy a szociális és gyermekvédelmi ágazat amúgy is rendkívül forráshiányos ,
az itt dolgozók a kormány ígérete ellenére a mai napig nem kaptak béremelést, csak kiegészít ő
pótlékokat, a szociális és gyermekvédelmi ellátórendszer pedig ezer sebbő l vérzik, kérem ,
adjon magyarázatot arra, hogy miért nem ágazati célokra használta fel a Kormány a 90 millió s
forintos maradványösszeget . Milyen szempontok játszottak szerepet a döntésben?

országgyűlési képviselő

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . július 17 .

Tisztelettel,
Szél Bernadett

országgyű lési képviselő (LMP)
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